
PRoroKór ¡vn xxvrrr / 04

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 9 grudnia 2004 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejowie.

Ad. 1.
Przewodnicz4caRady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie 1005 otwarla obrady

XXVIII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Obrady rozpoczeto przy obecnoSci na sali obrad
19 radnych na stan 2l radnych, co stanowi 90,48 Yo og6lu Rady. Przewodnicz1ca stwierdzila
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqca Rady powita\a przybylych na sesjp: Burmistrza Leszka Kapcig, Wice
burmistrzów Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów
Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, oÍaz wszystkich
przybylych na obrady.

Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturg radnego Krzysztofa Chatupki na
sekretarza obrad.
Radny Chalupka wyrazil zgodg.
S ekretarzem obrad jednogloÉni e wybrano radnego Krzysztofa C halupkp.

4 d . 2 .
Przewodnicz4ca Rady poinformowatra, 2e na sesji w dniu 15 listopada 2004 roku

obecni byli wszyscy radni.

A d . 3 .
Na salg obrad przybyli pozostali radni; obrady kontynuowano przy obecnoéci na sali

obrad 21 radnych.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska -ze wzglgdu na rozstrzygnigcie
Paústwowej Komisji Wyborczej w Warszawie- wycofala punkt 8 z porz4dku obrad.
Przewodniczqca odczylala uchwalg Panstwowej Komisji Wyborczej w Warszawie w sprawie
okreéleni a terminu wygaSni pci a mandatu radnego Andrzej a Gawlowsk iego.

Burmistrz Leszek Kapcia wnioskuje o wprowadzenie do porzqdku obrad po punkcie
23 punkt 24: ,,Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na rozpoczgcie prac zwtqzanych
z realizacjqinwestycji pod nazw4: budowa budynku handlowo-usfugowo-mieszkalnego wraz
z przylqczami infrastruktury technicznej przy ul. KoScielnej w Jgdrzejowie". Burmistrz
nadmienil, 2e radni otrzymali projekt uchwaly w ustawowym terminie.

Radny Stanislaw Baraúski w zwiqzku z tym, 2e zmiany w budzecie s4 wysokie
idotyczq ZBl lf i ZWiK, a radni nie wiedzq na co te pieni4dze zostanq pÍzeznaczone-
wnioskuje o wycofanie zporzqdku obrad punktu 1l: Uchwala w sprawie zmian w budzecie
miasta i gminy na 2004 rok.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, ze uchwala dotyczy érodków otrzymanych
z Ministerstwa Finansów; irodki te nalezy wprowadzió do budzetu i rozdysponowaó.

Radny Stanislaw Baraiski - w zwiqzku ztym, ze Srodki przyszly z zewnqtrz- wycofal
swój wniosek.

Rada Miejska w Jgdrzejowie wycofala z porzqdku obrad punkt 8 nastgpuj4cq iloéciq
slosów:



Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Radny Stanislaw Baraúski zap\tal Burmistrza, na jakiej podstawie ma byó podjgta

uchwala w sprawie ul. KoScielnej, skoro nie ma jeszcze uchwalonego budzetu na 2005 rok.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, ze jest to uchwala intencyjna pozwalaj4ca

na rozpoczgcie czasochlonnej procedury przetargowej, uzyskanie pozwolenia Prezesa
Zamówieí Publicznych. Aby w przyszlym roku ponieSó nie tylko koszty ale i uzyskaó
dochody ze sprzedu2y tych budynków trzeba odpowiednio wczeénie rozpocz4ó proces
inwestycyjny. Podjgcie uchwaly pozwoli do lutego uzyskaó decyzig Prezesa Zamówieh
Publicznych a nastgpnie rozpocz4ó procedurg przetargow4, która pozwoli na wylonienie
wykonawcy w miesi4cu marcu i rozpoczgcie prac w kwietniu. Proces inwestycyjny musi
potrwaó 3 - 4 miesi4ce. W lipcu moglibySmy rozpoczqc procedurg przetargowE zwrqzanq
ze zbyciem wybudowanych pawilonów St4d propozycja podjpcia uchwaly intencyjnej
odpowiednio wczeénie. To nie jest jeszcze wydawanie pienigdzy. Po uchwaleniu budzetu
rozpoczniemy dalszy etap realizacji tego zadania.

Rada Miejska w Jgdrzejowie
iloéciq glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

wprowadzila do porz4dku obrad
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6
2
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0
6

punkt 24 nastqpuj4c4

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyj$a porz4dek obrad z poprawkami i odpowiednim
przesunipciem numeracj i kolej nych punktów, nastgpuj 4cE iloéciq glosów :

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 15 listopada2004 r.
3. Przyjpeie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji
5. Zapl4ania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjptych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie uchwalenia programu wspólpracy Gminy Jgdrzejów na rok 2005

z organ\zailami pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadzEcymi dzialalnoSó
pozytku publicznego.

9. Uchwala w sprawie trybu postppowania o udzielenie z bud2etu gminy dotacji
podmiotom, nie zaliczonym do sektora finansów publicznych, sposobu jej rozliczenia
oraz sposobu kontroli wykonania zleconego zadania.

10. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2004 rok.
1 1. Uchwala w sprawie: wprowadzenia zmian w: Gminnym Programie Profilaktyki

i Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych na rok 2004"



12.lJchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XVI/I74103 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
z dnia 29 grudnia 2003 roku w sprawie zmiany Statutu Zwiqzku Migdzygminnego
..Ekologia" z siedzib4 w Jgdrzejowie.

13. Uchwala w sprawie wyru2enia zgody na nabycie nieruchomoéci na rzecz Gminy
Jpdrzejów.

14. Uchwala w sprawie wyraaen\a zgody na zamiang nieruchomoSci komunalnej
na nieruchomoÉó stanowi4c4 wlasnoSó osoby frzycznei.

i5. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zamiang nieruchomoici komunalnej
na nieruchomoóó stanowi4c4 wlasnoríó osoby fizycznej.

16. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na zamianp nieruchomoÉci komunalnych
na nieruchomoéó stanowi4c4 wspótwlasno3ó osób ftzy czny ch.

17. Uchwala w sprawie okreSlenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek
rolny, podatek leSny oraz podatek od nieruchomosci.

18. Uchwala w sprawie obnizenia ceny skupu Zy|a do celów wymiaru podatku rolnego
na 2005 rok.

19. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2005
rok.

20. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoÉci stawek podatku od posiadania psów,
okreÉlenia terminu platnoSci oraz jego poboru w 2005 roku.

21. Uchwala w sprawie zarzqdzenia poboru podatków i oplat w drodze inkasa" okreélenia
inkasentéw i wysokoÉci wynagrodzenia za inkaso.

22.IJchwala w sprawie. ustalenia wysokoSci stawek podatku od Srodków transportowych
na rok 2005.

23. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na rozpoczpcie prac zwiEzanych z realizacl4
inwestycji pod nazw4: budowa budynku handlowo-uslugowo-mieszkalnego wraz
z przylqczami infrastruktury technicznej przy ul. KoScielnej w Jgdrzejowie.

24. Odpowiedzi na interpelacje.
25. Sprawy ró2ne.
26. ZamkniQcie obrad.

4d .4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji.
Protokol zpoprzedniej sesji zostal przyjgty.

Ad. s.
1. Radny Jan Zipbiiski pyta jak wyglqda sprawa Poradni Leczenia lJzale2n\eh czy

zostala podpisana umowa z zakladem, który mial przej4ó poradnig uzaleznien; czy nie
na zagroaenia, 2e od I stycznia 2005 roku gmina zostanie bez poradni czy tocz4 sig
w tej sprawie rozmowy ze Starostwem.

2. Radny Stanislaw Barañski poinformowal, 2e Pan Franciszek Michalkiewicz w lipcu
2003 roku zloLyl w rJrzgdzie Miejskim dwa pisma, na które nie otrzymal odpowiedzi.
Jedno z pism bylo w sprawie wody, a drugie w sprawie zboía. Radny prosi
o sprawdzenie tego i zajpcie stanowiska w sprawie.

3. Radny Stanislaw Barañski przypomnial. ze w poniedzialek zostalo powiedziane, i2
budynek na kolejce zostal sprzedany. Radny pyta jak ta sprawa wygl4da.

4. Radna Janina Szreniawa - w zwiqzku z eksmisj4 z mieszkania polozonego przy ul. l1
Listopada 111116, podczas gdy sprawa jest w S4dzie- radna pyta, czy nie nalezalo
poczekaó na zakoúczenie tej sprawy. W tym samym bloku jest przydzielone
mieszkanie i od dwóch lat iest niezamieszkale. poniewa2nie iest wyremontowane.



5. Radny Andrzej Hatny powiedzial,2e zbulwersowala go informacja" i2 w ubieglym
roku ZBM wydal 68 000 zl na dozorowanie budynku na kolejce. Radny pyta jaki jest

status prawny nieruchomoÉci -na pewno nie jest to wlasnoSó gminy, kto podj4t

decyzjg o dozorowaniu i w jakim trybie wydano te 68 000.

4d .6 .
Radny Stanislaw Barariski poprosil o wyjaénienie punktu 17 lnformacji.... Radny

poinformowal, ze pytat o tg sprawp na posiedzeniu komisji i uzyskal odpowiedá, ale
mieszkaúcy nie wiedz4jak ta sprawa wygl4da

W imieniu Burmistrza Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyjaénila, ze w budzecie
gminy na 2004 rok byla zapisana po stronie dochodów kwota zysku za 2003 rok od ZWIK
257 267 zl. Po przeanalizowaniu sprawozdah za ten rok ustalono, 2e ZW|K nie zamknie siQ
zyskiem za rok 2004 i nie uregulowal zysku za rok 2003 z tego tytufu, ze nie posiadai

Srodków finansowych aby tego dokonaó. W lipcu 2004 r zostala podjpta uchwala Rady
Miejskiej zmniejszaj4ca dochody z tego tytulu kosáem dochodów z subwencji. Gmina
praktycznie tego by nie miala a ZWiK nie mógl by nim dysponowaó jako 2e pieniqdzy z tego
zysku nie posiada. Porównuj4c przychody do wydatków okazuje sig, ze jest to tzw. zysk

.,papierowy". Bior4c pod uwagg. 2e ZWIK ma swoje wydatki Pan Burmistrz skorzystal
z takiej mo2liwo3ci i ten niby-zysk przeznaczyl dla ZW|K. C"y mo2na bylo to przeznaczyÓ
dla ZBM - nie mo2na bylo, poniewaz takiej kompensaty gmina przeprowadzaó nie moZe.
Dotuj4c ZBM mozna poprawió sytuacje finansow4 ZWIK.
Wipcej uwag nie zgloszono.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami zostalo przyjgte.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych

na poprzedniej sesji

4 d . 8 .
Burmistrz Leszek Kapcia wprowadzil nastgpuj4ce autopoprawki w zal4czniku do

uchwaly:
- w S 4 dodaó pkt 11 wbrzmieniu: ,,11) wspieranie dzialalnoéci wspomagaj4cej rozwój

gospodarczy w tym rozwój przedsigbiorczoóci",
- w $ 7 plrt 2 slowa ,,Burmistrz Gminy Jgdrzejów" zast4pió wyrazeniem: ,,Burmistrz

Miasta Jgdrzejowa",
- dodaó S 11 w brzmieniu: ,,11) Sprawozdanie z realizacji programu Burmistrz

przedklada Radzie Miejskiej l4cznie ze sprawozdaniem z wykonania budzetu 2a2005
rok".

Pelnomocnrk Zarzqdu Cechu Przedsigbiorców i Rzemieélników Róznych Pan Janusz
Borówka podzigkowal za wniesienie autopoprawek i powiedzial, ze jest usatysfakcjonowany.
DzialalnoSó organizacji pozarz4dowych jest bardzo istotna. Organizacje te nie byty
doceniane. W tej chwili ustawodawca nadaje inn4 rangg tej wspólpracy. Jednak co innego jest
zapisac a co innego jest realizowaó. Na terenie miasta jest mnóstwo organizacji
pozarzqdowych, czgsto ich nie znamy. Zobaczmy jakie s4 realizowane wspaniale idee przez
np. Migdzynarodowe Koncerty Organowe, kluby sportowe, Zwiqzek Hodowców Golgbi
Pocztowych, Zwiqzek Emerytów i Rencistów, PCK, ZW, mo2na dlugo wymieniaó bo jest
mnóstwo tych organizacji. Pracuj4 tam wspaniali ludzie, ale ci ludzie s4 wrazliwi: szybko sig
irytuja lub obrazaj4 kiedy np. napotykaj4 na opór urzpdników. I to trzeba zmienió. S4 to



ludzie, którzy pracuj4 w czynie spdecznym, wydaj4 swoje pieni4dze i trac4 swój czas. IdQ

nowe czasy w tej wspolpracy Apelujg, aby Rada to zauwu2yla i docenila; aby docenila

wolontariuszy, bo prawie wszystkie organizacje pracujq przy pomocy wolontariuszy.

W Jgdrzejowie jeszcze wolontariat jest w powijakach a juz robi pigkne rzeczy.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalg Nr XXVlll/249104

w sprawie uchwalenia programu wspólpracy Gminy Jpdrzejów na rok 2005 z organizacjami
pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoéó pozy'tku publicznego.

/Uchwala Nr XXVIIV749|A4 w zalqczeniu do protokotu/.

4d .9 .
Burmistrz Leszek Kapcia zglosil nastgpuj4ce autopoprawki :

l) w $ i2 po slowie ,,Burmistrz" dodaó ,,przed[Jada Radzie Miejskiej oraz"
2) w zalqczniku nr 1 pod spodem po lewej stronie ,,podpis i pieczgó" a po prawej stronie

,,Osoba odpowiedzialna za realizacjp zadania" .
3) w zalqczn\ku nr 2 pod spodem po lewej stronie ,,podpis i pieczgó" a po prawej stronie

,,Osoba odpowiedzialna za realizaqp zadania" .
4) W zal4czniku nr 2 punkt 7 informacji o projekcie otrzymuje brzmienie.

,,Przewidywane dzialania i calkowity koszt realizacji l4cznie z kalkulacj4"

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloÉnie przyjgla poprawkg: u' zutqczniht nr I pod

spodem po lewe.j stronie ,,podpis i pieczqó" a po prawej stronie ,,Osoba odpowiedzialna za

realizac.jq zadania".

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjqla poprawkp: w zalqczniku nr 2 pod spodem po lewe.i

strtmie ,,podpis i pieczqó" a po prcrweJ stronie ,.Osoba odpowiedzialna za realizaciq
zarlania". W zalqczniku nr 2 punkt 7 informacji o projekcie ofrzymuie brzmienie:

,.Przewidln+'ane dzialania i calkr¡wity koszt realizacji lqcznie z kalkulacjq" nastgpuj4cq iloéci4
glosów:

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjqta poprawkg: w' $ 12 po slowie

,,Burmistrz" dodaé ,,przedklada Rqdzie Miejskiei oraz"

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalp Nr X){VllU250l04
w sprawie trybu postgpowania o udzielenie z budzetu gminy dotacji podmiotom. nie
zaliczonym do sektora finansów publicznych, sposobu jej rozliczenia oraz sposobu kontroli
wykonania zleconego zadania.
/Uchwala Nr XXVII l25OlO4 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 10.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecno3ci 19 radnych/ jednoglo3nie powziqla

uchwalg Nr XXVIIV2slrc4 w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2004 rok.
AJchwala Nr XXVIIV21L|A4 w zal4czeniu do protokotul.



Ad.  11.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalq Nr XXVLIU252|04

w sprawie: wprowadzenia zmian w: Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwi4zywania

Problemów Alkoholowych na rok 2004".
/Uchwala Nr XXVIII l252lo4 w zalqczeniu do protokotu/.

Przewodni czqcaRady Miejskiej o godzinie I 10s oglosila przerwp trwaj4c4 do godziny I 135.

Ad. 12.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 19 radnych/ jednogloSnie powzipla

uchwalg Nr XXVIIll253l04 w sprawie zmiany uchwaly Nr XVV174|03 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie z dnia 29 grudnia 2003 roku w sprawie zmiany Statutu Zwi4zku

Migdzygminnego ,,Ekologia" z siedzib4 w Jgdrzejowie.
/Uchwala Nr XXVIIV253|04 w zal4czeniu do protokotu/.

Ad. 13.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoÉci 17 radnycV jednogloénie powzigia

uchwalp Nr XXVIIll254l04 w sprawie wyru2enia zgody na nabycie nieruchomoéci na rzecz

Gminy Jgdrzejów.
/Uchwala Nr XXVIII l254lo4 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 14.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoéci 18 radnych/ jednogloSnie powzigla

uchwalg Nr XxYllll255l04 w sprawie wyra2enia zgody na zamianq nieruchomoéci
komunalnej na nieruchomoéó stanowi4c4 wlasnoéó osoby frzycznei.
fuchwala Nr XXVIIIl255l}4 w zal1czeniu do protokotu/.

Ad. 15.
Radna Janina Szreniawa zapyfala, dlaczego zamieniamy 53 ary na l1 arow.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2eto, iz sig zamieniamy nie znaczy, ze dajemy coé

za coé. Bgdzie sporz4dzony szczegüowy protokol uzgodnieú - st4d zapis w $ 2, ze

szczególowe warunki zamiany okreÉli Burmistrz. Bgdziemy rozmawiali o rekompensacie na
rzecz Gminy.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalq Nr XXVIÍU256104 w sprawie
wyrazenia zgody Ra zamiang nieruchomo3ci komunalnej na nieruchornoSó stanowiQc4
wlasnoSó osoby frzycznej.
fuchwala Nr XXVIII|256|04 w zalqczeniu do protokotul.

Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 19 radnych/ jednogloénie powzipla

uchwalg Nr Xxll|rlI257l04 w sprawie wyrazenia zgody na zamianq nieruchomoéci
komunalnych na nieruchomoéó stanowi4c4 wspóhrrlasno3ó osób frzy czny ch.
AJchwala Nr XXYIII1257|04 w zal4czeniu do protokotu/.



Ad. 17.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalq Nr XXVIIU258|04 w sprawie

okreélenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek rolny, podatek leény oraz
podatek od nieruchomoSci, nastepujecq iloéciq glosów:

-  1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 2

AJchwala Nr XXWIV258|04 w zal4czeniu do protokold.

Ad. 18.
Radny Jan Zigbiñski powiedzial, 2e doplaty unijne nie rekompensuj4 spadku cen

zbo2a. Poza tym ostatnio drastycznie wzrosly Srodki produkcji np. nawozy azotowe podrozaty
o 5A Yo, paliwo rolnicze równiez. Dlatego radny prosi, aby zrobió maly uklon w kierunku
rolników Gminy Jpdrzejów i wnioskuje o pozostawienie ceny 25rta na poziomie roku
ubieglego. Po zaczerpnigciu informacji w okolicznych gminach okazuje sip, 2e bgdziemy
mieli najwyaszy podatek rolny na rok 2005. Nie ma zadnych przeslanek mówi4cych,
ze rolnikom w naszej gminie zyje sig lepiej - wrecz przeciwnie - w okolicznych grninach
gleby sq lepsze. Aby wplywy do budzetu gminy nie zmalaly nale2y iSó w kierunku poprawy
Sci4galnoSci.

Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, i€ wniosek Komisji Rolnictwa jest podobny.
Poniewaz spoleczeústwo na wsi ubozeje radny Swietlik wnioskuje, aby utrzymaó ceng skupu
zyta na ubieglorocznym poziomie,

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial , 2e rozvmie, i2 spoleczenstwo jest ubogie, ale ten
cipaar musimy ponosió wspólnie. Wzrost z tego tytulu w budzecie planowany jest na l0 000
Czy fe l0 000 dla 12 000 mieszkaiców terenów rolniczych jest az takim obci4zeniem ? Inne
podatki równiez podnosimy o 3 Yo. Szanujmy sip wzajemnie. Na terenach wiejskich równiez
kazdy bgdzie oczekiwal inwestycji, wigkszych zadan do realizacji. Stanowimy calo3ó
i odpowiedzialnoéó spada na nas wszystkich. Nie dzielmy sig na lepszych i gorszych; jednym

bgdziemy podnosió a drugim nie. Jezeli obnizymy dochody bgdziemy musieli z czegoí
zrezygnowaó.

Radny Jan Zipbihski przypomnial, ze Burmistrz sam powiedzial, iz sq to niewielkie
kwoty. Dlatego te Z prosi o maly uklon. Te 10 000 do budzetu nie jest wielk4 kwot4 i na
pewno ztego powodu nie bgdziemy musieli rezygnowaó z inwestycji.

Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e w rwi4zku z tym, i2 zostala wywolana dyskusja
o charakterze typowo populistycznym stwierdzil, 2e do innych podatków mo2na zgiosió
równie wspaniale wnioski. Podwyzka tego podatku mieéci sip w granicach podwyzki podatku
od wszystkich podmiotów. Czy ceny wzrosly tylko w stosunku do rolników? Nie, wzrosly
w stosunku do biznesmenów i kazdego zwyklego obywatela, który pracuje i placi podatki,
W zwi4zku ztymjest bez sensu ró2nicowanie naszego spoleczeñstwa. Zarowno w mieScie jak
i na wsi s4 osoby, które nie mogg zaplació ani wysokiego podatku, ani niskiego. Jak nie ma
z czego, to nie zaplaci. Jest grupa osób, któr4 staó i je2eli bgdzie go staó zaplacié 30 zl
to bgdzie go staó zaplacic 32 zl pomimo, 2e ceny maszyn i nawozów wzrosly. Takich
wniosków kazdy pod swój elektorat moze zglaszaó mnóstwo.

Radny lan Zigbinski zapytal radnego Wójcika, czy populizmem jest mówienie,
ze bgdziemy mieó najwyíszqstawkp podatku rolnego w powiecie.

Za



Radny Pawel Smor4g uwa1a, ze o te 10 000 nie warto kruszyó kopii i proponuje

utrzymanie ubieglorocznych stawek podatku.

Sohys *ri gorki Pan Baryiski uwa2a, 2e 3A zl z ubieglego roku powinno byÓ

utrzymane, aby mieszkaúcy byli ,aáowoleni z decyzii radnych' 90 groszy jest to niewiele' ale

jest podwyzka.
Sottys Jasionny Wanda Marcinkowska podzipkowala za poparcie radnym:

Ziqbiúskiemu, SwietliÉowi i Smor4gowi. S4 to drobne sprawy, ale cieszv to, ze radni

pamiptajq. Pani Marcinkowska dziwi sig radnemu Wójcikow\, 2e równo bpd4 naliczani

rolnicy i Uirn.rrn.ni. S;i;"e jest, aby na podstawie ceny Ly:ta ustalaó podatek

biznesmenowi.
Radny Kazimierz Michalski poprosil, aby Pani Skarbnik przedstawila' juk

ks¿ahowala sig wysokoéó podatku l.oin.go w ci4gu ostatnich lat w Gminie Jpdrzejów

w odniesieniu do innych gmin. Z tego, ro l.udny pamigta w Gminie Jpdrzejów byly najw-yzsze

podatki sipgajqce 33 zl,"podcras gáy * innyótr gminach oscylowalo to w granicach 2A zl'

itada nie j"rtiuf.u ,ta ¡eSti chodzi ó wieé i roiników, bo od pewnego momentu zatrzymaliémy

sig na pewnym poziomie i ten poziom utrzymujemy'
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch powiediiala, 2e od trzech lat w Gminie Jpdrzejów

ta cena jest w granicaci 3A zl. W sqsiednióh gminach w roku biez4cym ta cena ksztaltuje sig

nastgpuj4co. Sgdziszów - 28 zl, Wodzislaw -1O 
"1, 

Malogoszcz - 12 z|,Wloszczowa - 34'52

zl; Piñczów - 34 zl.
Burmistrz Leszek Kapcia poinformowa\,2ew latach 2003 - 2004 wplywy podatkowe

z soiectw wyniosly | 244 6n natomiast poniesione wydatki wyniosly 6 10.1 987 zl' Taka jest

relacja migdzy przychodami a koniecznymi wydatkami na tereny wiejskie "Zostawiam 
to

pod iorwage. iezeli ma byó taki uklon - Paústwo zdecyduj4''

Rada Miejska w Ígdrzejowie lprzy obecnoéci 19 radnych/ przyigla wniosek radnego

Jana Zigbiúskiegé aby obnizyó ceng skupu zyta do 30 zl nastppuj4ca iloÉciq glosÓw:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
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Rada Miejska w Jgdrzejowie lptzy obecnoéci na sali obrad 20 radnycw jednogloinie

powzipla uchwaip Nr XXVtit l25gl}4 w sprawie obnizenia ceny skupu lyta do celów

wymiaru podatku rolnego na 2005 rok.

/L]chwata-Nr XXVIIV2 59104 w zalqczeniu do protokotu/'

Ad. 19.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch w imieniu

myélnik pierwszy stawka 3,50 zgodnie z ustaw4

autopoprawkg polegajqc4 na uzupelnieniu zapisu w

Burmistrza wyjaénila, 2e w $ 1 Pkt 8
jest od I hektara. Skarbnik zglosila

I I pkt 8 myélnik PierwszY ,,od t ha

wynosila stawka od 1 mZ budYnków

ze zgodnie z informacja która radni maj4
zl.

powierzchni - 3,50''
Radna Janina Szreniawa zap;¡.ala ile

mieszkalnych w roku ubieglYm.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,

zalqczonqdo materialów, ta stawka wynosila 0,41

Rada Miejska w Jqdrzejowie /przy obecnosci na sali obrad 20 radnycV jednogloÉnie

powzipla uchwalp xr ixvúrl}60l04 w sprawie ustalenia wysokoÉci stawek podatku

od nieruchomoéci na 2005 rok.

/Uchwala Nr XXVIII 1260104 w za\qczeniu do protokotu/'



4d .20 .
Burmistrz Leszek Kapcia uwzglgdniajqc wnioski komisji uzasadniaj4ce obnizenie

stawek podatku od psów, co byó moze pozwoli na bardziej rzetelne wplacanie tego podatku.

zglosil autopoprawki.
- W $ 2 pkt 1 ppkt I otrzymuje brzmienie: ,,1) od jednego psa - 20 zl";
- W $ 2 pkt l ppkt 2o:rzymrfiebrzmienie:,,2) oddrugiegoi nastqpnych-25 zl",
- W $ 2 pkt 2 ppLt I otrzymuje brzmienie: ,,1) od jednego psa - 30 zl";
- W $ 2 pkt I dodaje sigppkt 2,,2) oddrugiego i nastgpnych-35 zl";
- W $ 3 zdaniepierwszeotrzymujebrzmienie.,,Stawki okreSlonew $ 2 obniza sigo 50

%o wobec:".
- W $ 4 po slowie,,posiadanie" dodaó,jednego".
- Ostatni paragraf otrzymuje nr I I

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyrazlla w4tpliwoió, czy zasadne jest uzupelnienie
zapisu w $ 4 o slowo ,jednego". Sprawy te uregulowane se ustawq, na terenach wiejskich

wolne od podatku jest posiadanie dwóch psów.
Burmistrz Leszek Kapcia wycolal autopoprawkp dotycz4cq $ 4.
Radny Kazimierz Michalski poinformowal, 2e z takim wnioskiem wystqpila Komisja

Porzqdku. Argumentacjq jest to, 2e z roku na rok wplywy z tego podatku malejq lub

utrzymuj4 sig na takim samym poziomie. Obnizka spowoduje, 2e ten podatek stanie siQ

bardziej powszechny i Éci4galnoSé poprawi sig.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoóci na sali obrad 20 radnych/ jednogloÉnie

powzigla uchwalp Nr XXVIII/261104 w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku

od posiadania psów" okreslenia terminu platnoéci oraziego poboru w 2005 roku.

NchwataNr XXVIII1261104 w zal4czeniu do protokotu/.

4 d . 2 1 .
Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, ze dotychczas prowizja dla sohysów

wynosila 13 Yo. Ta kwota wydatkowana jest z budzetu narzecz soltysów. Staramy siQ o i00
oA SciryalnoSó, jednak za 70 miesigcy biez4cego roku wynosila ona 70 %. Chcqc uhonorowaó
pozycjg tych, którzy podatek éci4gaj4 atakze zmotywowaó burmistrz zaproponowal l5 %. Na

ten rok prowizja soltysów wynosi lqcznie okolo 72 000 z\.
Radny Adam Wójcik wnioskuje o utrzymanie prowizji na ubieglorocznym poziomie,

podobnie jak stawkg podatku rolnego.
Radny Stanislaw Barafrski - w zwi4zku z tym, ze jest to niewielka kwota a pobÓr

podatku nie nalezy do przyjemnoéci - popiera wniosek Burmistrza, aby prowizja wynosita l5

% .
Skarbnik Gminy Bo2ena Ciepluch zglosila autopoprawkq polegaj qca na skreéleniu

slów ,,i posiadania psów" w $ I pkt l, poniewaz sprawa ta jest juz unormowana w uchwale w
sprawie stawek podatku od posiadania psów.

Radny Wojciech Bilewicz wyrazrl wqtpliwoéó, co do zasadnoéci wykreSlenia tego
zapisu.

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyjaSnila, 2e ten zapis spowodowalby podwójny
pobór prowizji.

Rada Miejska glosowala wniosek radnego Adama Wójcika o utrzymanie prowizji na
ubi egloroc zny m poziomie :

Za
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Przeciw - 15
Wstrzymalo sip - 2

Wniosek nie zostal przyjgty.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalp Nr XXVIII|262|04 w sprawie
zarzqdzenia poboru podatków i oplat w drodze inkasa, okreÉlenia inkasentów i wysokoSci
wynagrodzenia za inkaso, ustalaj4c prowizjg w wysokoéci 15 o/o, nastQpujqcq iloÉci4 glosów:

- 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 4

AJchwala Nr XXVIII/262104 w za\qczeniu do protokotu/.

Ad.22.
Skarbnik Gminy wyjaÉnila, 2e w rozporz4dzeniu Ministra Finansów w sprawie stawek

maksymalnych i minimalnych nie zostaly okreilone stawki podatku dla ci4gników, przyczep

i naczep majqcych wigcej niz 4 osie. RIO wystosowala pisma do gmin, 2e rady gmin mog4 w

swoich uchwalach umieéció tego typu pojazdy, poniewaz w przypadku pojawienia sig takich
pojazdów na danym terenie bylyby one nie opodatkowane. Taki zapis jest zgodny
z wyjaónieniem RIO.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 18 radnych/ jednoglosnie powzigla

uchwalp Nr XXVIIll263lO4 w sprawie. ustalenia wysokosci stawek podatku od érodków
transportowych na rok 2005.
/Uchwala Nr XXVIII1263104 w zalqczeniu do protokotu/.

4d .23 .
Radny Jan Zipbiiski zap¡al, co bgdzie jezeli z t4 inwestycj4 nie zamkniemy sig

w roku budzetowym i planowane pieniqdze nie wpbnq do budzetu. Co wtedy zrobimy.
bpdzie brakowaó w budzecie okolo miliona zlotych.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej zapyla\a czy byl robiony kosztorys tej inwestycji
i sk4d wiadomo, 2e bpdzie kosztowaó 900 000 zl.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze chce zamknqó inwestycjg w roku
budzetowym. Jak wiele spraw robionych po raz pierwszy budzi to w4tpliwoSci. Po co robimy
czasow4 konstrukcjg realizacji zadania, aby byla pewnoÉó. Jeóli dzié nie uchwalimy uchwaly
wszystko przesunie sig w czasie. Wazne jest, aby wykonawca jak najszybciej wszedl na teren
budowy. Chcemy oglosió konkurs polegaj4cy na tym, 2e nie bgdziemy musieli anga2owaÓ
Srodków wlasnych w momencie realizacji. Zaptrata za wykonanie zbiegnie sip w czasie
z uzyskaniem dochodów z tytufu sprzedazy wybudowanych obiektów. Tak to chcemy
okreélió w specyfikacji. Jezeli nikt nie przyst4pi do takiej konstrukcji, my widz4c zagroZenie
nie podejmiemy ryzyka, jezeli nie bgdzie mozliwe skoúczenie inwestycji do lipca.

Naczelnik Wydziafu Inwestycji Krzysztof Wójcik powiedzial, ze wartoSó inwestycji
zostala okreélona na podstawie planowanej powierzchni zabudowy. Niedoszacowanie
inwestycji powoduje konsekwencje. przed otwarciem ofert nalezy podaó jak4 kwotg rada
gminy zamierza przeznaczyó. Je2eli siQ oka2e, 2e najni2sza oferta jest dro2sza niL
zaplanowano, przetarg jest uniewa2niony, a proceduraprzebiega od nowa. UwazaliSmy, 2e ta
inwestycja nie powinna tyle kosztowaó, ale zabezpieczyliÉmy sig w ten sposób. Mamy
wyliczenie szacunkowe, a wartoió inwestycji zostanie ustalona tylko i wyl4cznie na
podstawie waZnego przetargu. Wazn4 sprawq jest równiel, 2e ftmy w miesiqcach styczen -

luty dopiero rozpocrynaj4 nabór zleceh. Cena ofert w tych miesi4cach, kiedy firmy poszukuj4
zleceh s4 nizsze ni2 w wakacje, a zainteresowanie spada wtedy gwaltownie. St4d apel

Za



l 1

o podjgcie uchwaly. Ogloszenie o przetargu zostanie ogloszone w Biuletynie Zamówieri
publicznych; w przetargu b9d4 mogly wzi4ó udzial firmy z calego kraju.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej zapyfala ile kondygnacji bqd4 mialy te budynki.
Naczelnik Wydziafu lnwestycji Krzysztof Wójcik odpowiedzial. ze zgodnie z wydanq

decyzj4 o warunkach zabudowy bpdzie to budynek dwukondygnacyjny. OkreÉlona jest

wysokoSó i forma zabudowy zwiqzane z tym rejonem miasta Jgdrzejowa. Najdluzszy proces
jest od podjgcia decyzji przez inwestora do otrzymania decyzji o warunkach zabudowy. W tej
chwili jako inwestor posiadaj 4cy decyzjg o warunkach zabudowy narzucamy jak4 formg ten
budynek musi mieó. Teraz w specyfikacji okreélimy co chcemy uzyskaó i w jakim czasie.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e tlem zaczgtej procedury jest to, Zebylo w-iele
propozycji co do uporz4dkowania handlu na ul. KoÉcielnej, ale nie bylo porozumienia co do
scalenia i zamiany dzialek. Dzirí zostala podgta uchwala w tej sprawie, co umozliwia podjgcie
kolejnego kroku. Modernizacja ul. KoÉcielnej, przeniesienie handlu na targowicq
i umozliwienie handlu na targowicy przez caly tydzieh zawsze bylo motywem przewodnim.
Zrealizowanie tego zadania przez gming równiez otwiera jakiei mozliwo3ci, szczególnie dla
gminy.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 17 radnycU powzigia
uchwalg Nr XXVIIU264|04 w sprawie wyrazenia zgody na rozpoczgcie prac zvviqzanych
z realizacjq inwestycji pod nazw4: budowa budynku handlowo-uslugowo-mieszkalnego wraz
z przylqczami infrastruktury technicznej przy ul. Koécielnej w Jgdrzejowie, nastgpuj4c4
iloÉcia glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

NchwalaNr XXVIII1264104 w zalaczeniu do protokoful.

4d.24.
Radn.r- Jan Ziqbiñski p.vta jak v,.vglclda sprav'a Itora¿lni Leczenia {tzaleZnien; czv- zt¡stala podpisana

unu)v,e z zokladem, którv mial przeiqó poradniq uzaleZnieú: czy nie ma zagrt)zenia, ze od I stvcznia 2005 roku
gmina zosÍanie bez poradni; czv toczq siq w tej sprorrie rozmowy ze Storoshtem.

Kierownik ZPOZ Marek Boguslawski poinformowal, 2e zostaly podjpte dzialania
w celu przedluzenia dzialalnoÉci Poradni Uzalezniefi. Zabezpieczenie dzialalnoéci tego typu
poradni, jako poradni specjalistycznej ciqzy na powiecie. Wynika to z planu zabezpieczenia
medycznego Województwa Swigtokrzyskiego, kazdy szczebel samorzqdu ma swoje zadania.
NFZ zostal poinformowany, 2e rezygnujemy z prowadzenia tego typu dzialalno3ci. Tak
naprawdg NFZ placil tylko Vt etatu psychologa, natomiast wszelkie inne éwiadczenia:
orzeczenia lekarskie, skierowania do s4du itd. Byly placone z funduszu antyalkoholowego.
W tym zakresie nic sig nie zmienia i tego typu Érodki sq przeznaczone na tg dzialalnoéó.
Jestem w stalym kontakcie z doktorem Dobijq który jest przewodniczqcym powiatowej
komisji zdrowia; ta sprawa stanie na komisji zdrowia w powiecie, gdzie b9d9 przedstawial tq
sprawe. W sprawie przekazania poradni innemu podmiotowi odbylo sip spotkanie
u Burmistrza z Niepublicznym Zakladem Opieki Zdrowotnej CARITAS w Kielcach, który
przedstawil warunki prowadzenia tego typu poradni. Stwierdzlli, 2e s4 zainteresowani tylko
wtedy, jeSli zostan4 dofinansowani w kwocie 50 000 rocznie, na co Burmistrz nie wyrazll
zgody.

Radny lan Zigbiírski zapytal, czy mo2e siq tak zd,arzyc, ze od 1 stycznia tej poradni
nikt nie zagospodaruje.

o
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Kierownik ZPOZ Marek Boguslawski powiedzial, íejest po rozmowie z Paniqdoktor

Sito" która sprawuje opiekg na ruchem AA; deklaruje, ze nikt tych ludzi nie bgdzie wyganial
z naszych pomieszczeír w Przychodni nr 1. Poradnia ta na dziei dzisiejszy pracuje silami'/¿
etatu psychologa. Natomiast wszelkie inne Éwiadczenia zwiqzane z poradnictwem

antyalkoholowym s4 prowadzone za pieni4dze z funduszu antyalkoholowego. Wobec tego nie

wydaje mi sig, ze pacjenci znajd¡ sig nagle ,,na lodzie". Ruch AA bgdzie dzialaó, dalej
pacjenci bgdq przyjmowani i oceniani pod k4tem ewentualnego przymusowego leczenia
w zakresie AA i dalej te osoby (w ramach funduszy AA) bedq mialy opiekg w zakresie
uzaleLnieh. Przy odpowiedniej organizacji jest mozliwe, aby od I stycznia rozszerzyc

dzialalnoSó poradni o leczenie uzaleínien w zakresie narkotyków.Te dzialania powinny byó
na poziomie powiatu.

Redaktor Gazety Jgdrzejowskiej Grazyna Slusarek poinformowala, ze dochodzl do
niej sygnaly, 12lvdzte kierowani na leczenie se z poradni odsylani, S4 wipc obawy, ze ludzie
zostan4 bez opieki w tym zakresie.

Kierownik ZPOZ Marek Boguslawski powiedzial.. ze s4 lekarze i inni ludzie, którzy
zajmuj4 sig ruchem AA. Jesli sL czy b9d4 pacjenci wymagaj4cy pomocy w tym zakresie, na
pewno takq pomoc otrzymajq. JeSli chodzi o orzekanie w zakresie prawnym dotycz4ce
alkoholików, jest potrzebny lekarz znajdujqcy sig na liécie Wojewody. Na dzieír dzisiejszy
tych lekarzy jest niewielu. Moze to stanowió problem, jednak jest to problem

wieloszczeblowy /województwo-powiat-gmina/. Uwa2am, ze ta poradnia nadal powinna byó
w naszej przychodni, tyle tylko,2e organizatorem bpdzie powiat.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kgdra uwa2a, 2e z profilaktyk4 AA w Jpdrzejowie
jest bardzo íle. Zaproponowal Burmistrzowi, aby czpéciowo zmienió sklad Gminnej Komisji
Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych. Jest w Jpdrzejowie wielu odpowiednich ludzi. -Ja

ju2 nie chca byó - zebym nie byl pos4dzany. Wrócilo to samo: dokumentacja poniewiera sig
po - nie powiem którym - urzpdzie. Jest to zalatwiane w godzinach pracy, bo nie da sig
inaczej. Stawialem wniosek, aby przypisaó dokumentacjQ pracownikowi Urzgdu Miejskiego
i daó mu jakié dodatek. Tak nie moze byó. To s4 sprawy poufne. JeSli chodzi o tg
przychodnip, to jest wyrywanie sobie po to tylko, zeby sig wykazaó, nie zeby pomóc. Ja tam
nie widzg wielkiej sily. Za malo jest wykorzystana Pani Sito. Nie nale2y sig przejmowaÓ tym,
2e prowadzi jedn4 grupQ; nalely daó jej tyle, ile sig da, szczególnie do prowadzenia rozmów
z alkoholikami. To nie jest rozmowa typu ,,dlaczego ty pijesz". Do tego trzeba fachowców. Ze
ktoS byl dyrektorem szkoly to nie znaczy, ze sip do tego nadaje. Jest w Jgdrzejowie wielu
ludzi, którzy zetkngli sig z tym i bedE to robió calym sercem. Panie Burmistrzu. Proszg to
przemyéleó - tu chodzi o nieszczgscia ludzi. Dalo by sig pomóc wielu z tych ludzi i ich
rodzinom.

Radny Jan Zipbiñski zapytal, czy ZOZ w Jgdrzejowie wyst4pil do NFZ o pieniqdze na
ten cel.

Kierownik ZPOZ Marek Boguslawski odpoüedzial,2e nie ma takiej wiedzy.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e celem pracy GKRPA jest utrzymywanie grup

i rozmowa z uzaleanionymi. Mamy nadziejg, ze Pani Sito zdobgdzie uprawnienia do
prowadzenia tych grup, bo ma bardzo dobry kontakt z osobami uzale2nionymi. Pieni4dze
z AA s4 to pieniqdze do wzigcia. W innych miastach poradnie leczenia uzaleznieh przynoszq
dochody - u nas jest inaczej St4d pomysl prywatyzacli. Przy odpowiednim prowadzeniu
poradnia moze przynieéé dochody. Przy uchwalaniu gminnego rozwi4zywania problemów
alkoholowych na przyszly rok znajdqsig w nim zadania realizowane dotychczas.

Radnv Stanislar Baraúski poinfonnou'al, ze Pan Franciszek tríichalkiev'icz t lipcu 2003 roku zloayl
w Llrzqdzie lliejskim dv'a pisma, na które nie otrn-mal odpov,iedzi. Jedno z pism bylo w' sprav'ie v'ody, a tlntgie
v sprau'ie zboZa. Radnv prosi o sprmtdzenie tego i zajqcie stanowiska u, spratvie.
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Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e ta sprawa toczy sig zbyt dlugo. Burmistrz byl

u Pana Michalkiewicza w roku 2002, proponowal rozrvi4zanie, dzipki k1óremu mial by wodg
w ci4gu jednego dnia. Opór nie wiadomo z czego wynika;jest to opór dla oporu. Bylo wiele
rozmów i wiele propozycji, jednak jest opór. Doprowadzenie wody do budynku Pana
Michalkiewicza moglo sig odbyé w momencie, kiedy wodoci4g byl tam robiony. Na dzieít
dzisiejszy nie ma mozliwoSci kompromisowego rozwiqzania sprawy; jest dyktat ze strony
Pana Michalkiewicza. Czy byla odpowiedá na pisma, czy nie - wyjainimy.

Radna Jattina Szrenimta - u,zu'iqzku z eksmisjqz mieszkania poloZonego prn ul. I I Listopada I I l'16,
podczas gdv sprau,a jest u, Sqdzie- radna pvta, cm- nie nale1alo poczekaé no zakoñczenie tej sprav'v. ll' rtwt

satn.v,lt bloku jest przydzielo¡te mieszkanie i ad dv,óclt lal jest niezsmieszkale, poniev'az nie iest vvreilnntav'ane.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,2e z uwagi na Smieró glównego najemcy zostal
lokal wolny, natomiast pozostal maj4tek osobisty lokatora. W zwi4zku z tym poprosiliimy
rodzing, aby zabrala ten maj4tek. Nie bylo mozliwoSci, aby ten lokal przejgla rodzina
glównego najemcy. Maj4tek osobisty zostal zabrany przez rodzing, lokal zostal wolny i zostal
przydzielony kolejnej osobie. Sprawy, które wnosi rodzina po glównym najemcy niech sig
rozstrzygn4 w sqdzie. Nie bylo tam eksmisji w doslownym tego slowa znaczeniu. MyÉ19, ze
Pani radna pamigta, jak bylo uzasadniane i bronione przydzielenie mieszkania, które stoi
puste. Czynszjest placony na biezqco i nie mamy podstaw w tej chwili do usuwania lokatora,
któremu przydzieliliémy mieszkanie, zawarliémy z nim umowg najmu, podczas gdy wszystkie
zobowiqzania z tego tytufu sq regulowane na biezqco.

Radnv ,lndrzej Hatnv powiedzisl, ze zbltlwersowala go informac.ja, ¡2'n' ubiegh'nr roku ZBltí tt.vdal 68
000 zl na tlozorowanie budynku na kolelce. Radryt pvta jaki jest status pravtn)) nieruchtttttt>.íci no pev'no nie iest
Ío tlasnt¡!ó gmin.,-, kto podjql tlec.v'zjq o dozorov'aniu i w jakim trybie wydano te 68 000.

Radtt-t, Stanislaw Baranski przypomnial, ze w poniedziqlek zostalo powiedziane, iz bttch,nek na krtlejce
zostal sprzedan.v-. Radny pvta jak ta sprewa v'yglqda.

Burmistrz Leszek Kapcia przypomnial,2e w 2A02 roku podjgto starania o przejgcie
majqtku kolei dojazdowej na rzecz gminy. W wyniku dtugotrwatych rozmów i pertraktacji
dostaliSmy to w uzyczenie do czasu unormowania stanu prawnego. Równiez w wyniku
rozmów zostalo ustalone, ze kolejna dzialka zostanie nam przekazana po wyodrgbnieniu jej

z caloéci. Wyodrpbniliémy dzialkp wraz z budynkiem i ponosiliémy koszty do momentu,
kiedy przyjechali przedstawiciele z Lublina w celu podpisania umowy notarialnej w 2003
roku. Jednak do Jgdrzejowa przyjechali z informacj4 2e -zgodnie z uchwalqzarzqdu PKP -

nie mog4 tego przekazac na Ízecz gminy; mogli przekazaó Obwodowi Lecznictwa
Kolejowego w Skarzysku Kamiennej, a z chwllq przejgcia decyzja nale2ala do starostwa.
W tym czasie mieliSmy obowi4zek zabezpieczenia obiektu, w którym znajdowaly sie
wartoéciowe sprzQty, np. rentgen. Jak by to wygl4dalo gdyby nie bylo dozorowane? Moze tak
jak przystanki. Bylo to jedyne rozsqdne posunigcie. Komisja, która przyjechala ocenlla,2e ze
wzglpdu na dobry stan tego majqtku moina zarobió wigcej i zobowrqzala OLK do
zorganizowania przetargu, Dwa przetargi sip nie odbyly; trzeci przetarg nie zostal
rozstrzygnigty i nie mam wiedzy, 2e zostala zawarta umowa u notariusza. Czekam na pismo
od dyrektora OLK o aktualnym stanie prawnym. My wystosowaliémy pismo informujqce, ze
jestesmy gotowi przyst4pió do negocjacji w sprawie odplatnego nabycia w przypadku, gdy
trzeci przetarg nie dojdzie do skutku. W sprawie kosztów dozorowania toczy siQ
postgpowanie przed s4dem. Nie wiemy jaki bgdzie wyrok. Czy byl sens dozorowania -

oceócie paústwo sami. Czuliémy sig odpowiedzialni za ten budynek, dozorowaliémy go
w dobrej wierze.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e mówi4c o niezamieszkalym lokalu miala na
mySli ta, 2e gdyby ZBl|i4 podlqczyl sanitariaty, to ta pani, maj4ca niepelnosprawnego syna,
moglaby sig wprowadzió.
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Radny Pawel Smor4g zapSrtal,jaki jest stan prawny budynku na kolejce; czy na dzieh
dzisiejszy jego wlaScicielem jest Kolej?

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e w wyniku niemoznoSci zawarcia aktu
notarialnego umówiliémy sig, ze obiekt zostanie przekazany OLK, który przekaze nam.

Radny Pawel Smor4g poprosil o konkretn4 odpowiedá. ezy przetarg zostal
rozstrzygniqty, czy nie. Jezeli zostal, to dla nas droga jest zamknigta.

Naczelnik Wojciech Abramowicz wyjaénil, 2e przetarg zostal rozstrzygnigty,
natomiast ni doszlo do zawarcia aktu notarialnego. Mamy informacjg, 2e nabywca, który
przetargwygral odst4pil od zawarcia aktu. W zwi4zku ztym nadaljest droga otwarta.

Radny Andrzej Hatny ponowil pytanie, w jakim trybie wydano 68 tysigcy na
dozorowanie. Kto podjql decyzjg? Czy umowa u2yczenia upowaZniala do podjqcia takiej
decyzjl?

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia\, 2e ZB}i4 w porozumieniu z nim podj4t
decyzjg o rozpoczQciu dozorowania. Wtedy nikt nie przypvszczal ze moze to trwaó a2 tyle.
Gdy sprawy zaczply przybieraó niekorzystny dla nas obrót wystosowaliÉmy pismo, aby OLK
jako wlaSciciel przej4l dozorowanie. Moze to trwalo za dlugo, ale robiliémy to w dobrej
wierze.

Kierownik ZB}r4 Stanislaw Jach powiedzial, 2e po przejgciu kluczy, przy wizji
lokalnej, gdzie ZB}y'' wykonywat koncepcje zagospodarowania tego obiektu, zauwa2ono, 2e
poodkrgcano wszystkie grzejniki, parapety, rozpoczpla sig dewastacja. Z tq sprawe zwrócilem
siq do Burmistrza Kapci i wspólnie doszliÉmy do wniosku,2e nale2y zabezpieczyé dozór,
W póZniejszym terminie Burmistrz zwroctl sig do OLK o zaplacenie faktury za dozorowanie
(wówczas kwota byla nizsza). Przed rozpoczgciem procedury przetargowej przyjechali
przedstawiciele OLK po odbiór kluczy - co odbylo sig protokolarnie, z powiadomieniem
Burmistrza, prokuratury i policji. Zastalo nie zaplacone 68 000 zl; 15 grudnia jest sprawa
w Sadzie Okrggowym Wydzial Cywilny w Kielcach. Uwazam, 2e dziatanie Pana Burmistrza
w tej sprawie bylo odpowiednie. W sprawie mieszkania, kierownik wyjaénit, ze czynsz jest
regularnie placony. Zgodnie z prawem w tej sytuacji nie mo2emy usuwaó z mieszkania.

Radna Janina Szreniawa powiedziata, 2e nie chodzi jej o usunigcie, tylko
o dokonczenie remontu, by ta kobieta mogla sig wprowadzió.

Kierownik Jach wyjaÉnil, 2e zostal sporzqdzony protokol przejgcia, gdzie jest

napisane, 2efotaPani wykona. Chodzi o troje drzwi, drzwi zewnptrzne i zlewozmywak.

4d .25 .
Radny Krzysztof Swietlik podzigkowal za zrealizowanie zglaszan€1 na poprzedniej

sesji sprawy dotycz4cej pozostawionych galqzi wzdluz drogo Jgdrzejów - Kazimierza
Wielka. Radny p¡4 ile wynosi koszt budowy budynku komunalnego I etap. Jaki jest koszt
wynajmu mieszkaú w szkolach podstawowych. Mieszkania stojq puste i na pewno chptni
znaleZliby sip.

Kierownik GZOSIP Jan Robak odpowiedzial, 2e na zebraniu w Zagalu mieszkaicy
wy"razlli zgodg, aby górna czgSó budynku szkoly podstawowej zostala przeznaczona na cele
mieszkalne do dyspozycji burmistrza. W szkole w Podchojnach dyrektor mial przeanalizowaó
potrzeby lokalowe placówki. Mieszkania w Chorzewie sq przekazane w zarz4d ZBM. Na
terenie miasta: w Gimnazjum nr I mieszkanie jest zamieszkale, w SP nr 3 jest zamieszkale,
w Zespole Szkol jest zamieszkale, w SP nr 2 nie ma pomieszczenia mieszkalnego.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e mamy do zagospodarowania lokale
mieszkalne w Chorzewie, Sudole i Zagaju. Optaty s4 to drobne kwoty; bgdziemy szukaó
chetnvch.
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Naczelnik Wydzialu Inwestycji Krzysztof Wójcik powiedzial, 2e budowa budynku

komunalnego etap I bgdzie kosztowaó okolo 770 000 zl. Jest to koszt zaprojeklowania
iwybudowania I etapu wraz z infrastrukfurq. W calym budynku bgdzie 22 m\eszkania,

w I etapie 11. Budowa jest tak zaprojektowana, 2e zakohczenie I etapu pozwala wprowadzió

lokatoréw. Termin budowy II etapu zale2y od rady.
Radny Pawel Smor4g w imieniu mieszkaiców Brynicy prosi o zainstalowanie 1-2 lam

w miejscu, gdzie dwa razy dzienni zatrzymqe sig autobus dowoz4cy dzieci. Ze wzglgdu na
porg roku dzieci wsiadaj4 i wysiadaj4 z autobusu w ciemnoéciach.

Kierownik ZB}y'' Stanislaw Jach podzigkowal radnym za poparcie dofinansowania
ZB,ly'r oraz Burmistrzom za wniesienie na sesjg projekfu uchwaly. Kierownik podzigkowal
równiez Przewodniczqcej Rady i Komisji Rewizyjnej za zainteresowanie spraw4 zakladu.
Kierownik poinformowal, 2e w tym tygodniu zostalo wyslane pÍzez niego do Agencji
Bezpieczeústwa Wewngtrznego zawiadomienie o podejrzeniu popelnienia przestepstwa przez

Dalkip Termikp S.A. w Warszawie Delegatura w Radomiu. 1 grudnia w S4dzie Okrpgowym
Wydzial Cywilny w Kielcach odbyta sig kolejna sprawa o sporne 400 000 zl. Zobowiqzana
przez S4d Dalkia Termika nie dostarczyla 2adnych dokumentów, o które siq S4d upominal.
Powstatra sytuacja patowa. Dalkia Termika oéwiadczyla, 2e dokumentów, o które S4d siQ
upomina, nie dostarczy. ZBM upominal sig o to od kilkunastu miesipcy. Podejrzenie jest doéó
wyraine i z uwagi na to musieliÉmy sprawq skierowaó do ABW. Odpis pisma przeéIg do Pana
Burmistrza. JeÉli chodzi o sprawg 68 000 zt za dozorowanie pomieszczeú na kolejce- 15
grudnia jest sprawa w s4dzie.

Pan Marek Perzyúski powiedzial, ze spoleczeústwo bulwersuje zadtuzenie ZBM
i lokatorów. Suma jest astronomiczna dla lokatorów, którzy regularnie oplacaj4 czynsz.
Gdzie te pieni4dze id4 - trudno powiedzieó. Pan Kierownik na pewno wie. Dobrze sip staio,
2e zostatro to dofinansowane, gdyz bpdzie mozna splació dlug innym podmiotom. Pan
Perzyfrski prosi o podanie stanu zadluíeniaZBM w chwili przejpcia przez Kierownika Jacha,
jaki jest stan zatrudnienia na dziefi dzisiejszy i czy fo zatrudnienie jest racjonalne. \

Przewodniczqca Rady Miejskiej El2bieta WiSniewska poinformowala, Ze na 30
grudnia planowana jest sesja, która bgdzie dotyczyla ZBM. Sesja ta przyblizy nam sytuacjp
w ZBM. Na tej sesji bgdzie równieZ omawiany protokol kontroli ZBM przeprowadzonej
przez Komisjg Rewizyjnq.

Pan Józef Bryla -w odniesieniu do poniedzialkowego spotkania Burmistrza
z mieszkahcami- zapfial, kto Burmistrzowi podal informacjg, ze byly jakieé roboty
chodnikowe przy ul. Chrobrego. Na tym spotkaniu wyst4pil Pan Kasprzak. Pan Bryla zgadza
sig z jego wypowiedzi4 ale z odpowiedziq sip nie zgadza. Prosi o przeanalizowanie sprawy
kultury na którejé z sesji. Pan Bryla ze swej strony i ze strony Ligi Polskich Rodzin potgpil
inicjatora handlu w dniu 1l Listopada.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedz\al, 2e mówi4c o chodniku przy ul. Chrobrego,
chodzi o chodnik obok bloku przy ul. Chrobrego I i kiosku Pañstwa Olszewskich. Tam ludzie
od wielu lat tonpli w blocie i w tym roku zostalo to zrobione. -Jezeli chodzi o potgpienie, to
przypuszczam, 2e Pan potgpia wszystkich tych, którzy uczestniczyli w handlu na targowicy
w dniu 11 listopada. Panu Kasprzakowi podzigkowalem, jako animatorowi kultury na terenie
Jgdrzejowa, zato wszystko, co robi, ale trudno mi sig ustosunkowywaó do tego,2e nie ma
telewizji, która by go promowala. Myélp, 2e wszyscy zajmuj4cy sig kulturq mogq znaleié,
wiele ciekawych rzeazy i daó odpór tym wszystkim, którzy mówi4 ze w Jpdrzejowie
w zakresie kultury nic sig nie dzieje.

Radna Janina Szreniawa przypomniala,2e w sprawie handlu w dniu 1l listopada na
ostatniej sesji zadala pytanie i otrzymala odpowiedl. Sprawa jest wyjaSniona.
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Pan Krystyn Toczylowski powiedzia\, ze na terenie w4skotorówki gdzie s4

wydzier2awione garaze, po pracach ziemnych teren nie zostal przywrócony do stany
pierwotnego. Jest tam straszne bloto.

Naczelnik Krzysztof Wójcik poinformowal, 2e wykonawca mial zausterkowane
migdzy innymi wjazdy do garazy. W dniu dzisiejszym wykonawca zglosit, ze prace

zakohczy| zglosil sip do Urzpdu Miejskiego i poinformowal, 2e przywrócil do stanu
pierwotnego wjazd do garazy. Wykonawcy zostalo wstrzymane wynagrodzenie do momentu
przywrócenia tereny do stanu pierwotnego.

Pan Krystyn Toczylowski poinformowal, ze wla3ciciele gara2y robili wjazdy we
wlasnym zakresie. Ich praca zostala zniszczona, dlatego czujq sig pokrzywdzeni.

Przewodniczqca Rady Miejskiej a nastqpnie Burmistrz Miasta Jqdrzejowa wszystkim
zebr any m zto Zyli 2y czenia Swi 4teczne.

Ad .26 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej o godzinie 14" zamkngla obrady XXUII sesji Rady

M iej skiej w Jgdrzejowie.

P¡qtokolowala
' '  /1

/r- t, f) ,t" , <l -r->
fe'eif,doYéi;ít á" Przewodni czqca Rady Miej ski ej

w Jgd¡zejowie

I
m{¡r Elzbieta WiSniewska


